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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana 
FCHPT STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu doplňujúcich volieb členov 
študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2020-2024 (mat. č. 75-2023). 

6. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 
2024/2025 (mat. č. 76-2023). 

7. Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – 
konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (mat. č. 77-2023). 

8. Prerokovanie a schválenie Organizačného poriadku FCHPT STU – 2. čítanie (mat. č. 78-2023). 

9. Prerokovanie a schválenie Návrhu na obsadenie systematizovaných miest na FCHPT STU 
(mat. č. 79-2023). 

10. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2023 
(mat. č. 80-2023). 

11. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2023 (mat. č. 81-2023). 

12. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozpočtu nákladov a výnosov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2023 (mat. č. 82-2023). 

13. Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (mat. č. 83-2023). 

14. Prerokovanie a schválenie Zásad volieb členov Akademického senátu  Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (mat. č. 84-2023). 

15. Prerokovanie a schválenie Zásad volieb kandidáta na dekana Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave a prijatie návrhu na 
odvolanie dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave (mat. č. 85-2023). 

16. Otázky na akademických funkcionárov. 

17. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: prof. Ing. Ján Moncoľ, DrSc., prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc., Bc. Lucia Mencáková, 

Bc. Dominika Rudinská 
 
Neospravedlnení: - 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 20 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojili ďalší členovia 
senátu, prípadne sa niektorí ospravedlnili a museli predčasne odísť. Počet senátorov počas zasadnutia 
však neklesol pod 20 členov. Senát bol teda uznášaniaschopný. 
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K bodu 1:  
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. Prof. Lukeš taktiež oznámil, že členovia 
študentskej časti AS FCHPT STU Bc. Filip Dian a Bc. Kristína Pecárová podali žiadosť o pozastavenie 
členstva v senáte, pretože úspešne ukončili bakalárske štúdium. 

K bodu 2:  
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania PAS FCHPT STU navrhnutí prof. Ing. Miroslav 
Hutňan, CSc. a doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne 
protinávrhy ani pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov 
zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20   proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojil Ing. Richard Nadányi, počet senátorov sa zvýšil na 21. 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, 
pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vznesené žiadne 
otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia.  
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU.  
Hlasovanie:  za: 21   proti: 0  zdržali sa: 0  
 
Predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš sa pred celým zasadnutím poďakoval Ing. Monike Bielej, doterajšej 
tajomníčke a senátorke AS FCHPT STU, ktorá bude v tomto akademickom roku obhajovať dizertačnú 
prácu, za jej obetavú prácu v AS FCHPT STU a súčasne menoval novú tajomníčku AS FCHPT STU 
Ing. Renátu Raptovú.  

K bodu 3:  
Prof. Lukeš v krátkosti oboznámil senátorov  informáciami zo zasadnutia AS STU zo dňa 07. 06. 2023, 
kde zazneli informácie o aktuálnych otázkach STU, ako je súčasný stav projektu ACCORD a oznámil, že 
AS STU prerokoval Rozpis dotácie na rok 2023 a schválil Návrh rozpočtu nákladov a výnosov STU na rok 
2023. Prerokovanie a schválenie uvedených materiálov bolo kľúčové, aby mohli byť predložené na 
rokovanie materiály č. 80-2023, č. 81-2023 a č. 82-2023.  Prof. Lukeš taktiež oznámil, že zasadnutia 
AS STU v budúcom akademickom roku 2023/2024 budú bývať v stredu, ale začiatok zasadnutí sa 
dohodne na zasadnutí AS STU dňa 28. 06. 2023. Uviedol aj, že na tomto zasadnutí sa budú prerokúvať 
a schvaľovať viaceré kľúčové vnútorné predpisy STU a štatúty fakúlt, ktoré musia byť schválene aj 
v AS STU. Ďalej spomenul dianie na FCHPT STU, menovite zasadnutie Vedeckej rady FCHPT STU zo 
06. 06. 2023, kde bolo potrebné prerokovať a schváliť zámer nového študijného PhD programu a 
taktiež vnútorný predpis FCHPT STU – Rokovací poriadok Vedeckej rady FCHPT STU. Dňa 13. 06. 2023 
vedenie fakulty prerokovalo stav prác v projekte ACCORD, zhodnotilo výsledky 1. kola prijímacích 
konaní na všetky tri stupne štúdia, zaoberalo sa výsledkami ankiet študentov inžinierskeho stupňa 
štúdia, špecifickým doplnkom ku kolektívnej zmluve, prerokovali sa prípravy ChemShow a boli taktiež 
prerokované materiály na dnešné zasadnutie AS FCHPT STU – rozpis dotácie a rozpočet FCHPT na rok 
2023 a návrh na obsadenie systematizovaných miest na FCHPT STU. Program na Kolégium dekana 
FCHPT STU, ktoré sa konalo tiež 13. 06. 2023, kopíroval body z vedenia. Na záver prof. Lukeš 
poznamenal, že na zasadnutí Predsedníctva AS FCHPT STU dňa 13. 06. 2023 boli na toto zasadnutie 
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senátu fakulty materiály predložené dekanom fakulty aj predsedníctvom senátu fakulty. Prof. Lukeš 
vyzval pána dekana prof. Gatiala a senátorov z AS STU o doplnenie informácií.  
 
Prof. Jelemenský, ktorý je členom Legislatívnej komisie AS STU (ďalej tiež LK AS STU), zhrnul informácie 
z posledných troch  zasadnutí LK AS STU. Skonštatoval, že na AS STU bolo predložené veľké množstvo 
kľúčových vnútorných predpisov STU a jej fakúlt a vzhľadom na časovú tieseň, že k 1. septembru 2023 
musia byť vnútorné predpisy univerzity a fakúlt zosúladené s platnou legislatívou, sú v niektoré 
materiály nedostatky, ktoré sú potrebné prepracovať. Na týchto zasadnutiach LK AS STU prerokovávala 
štatúty všetkých fakúlt STU predložené v zmysle legislatívy ich dekanmi na schválenie do AS STU, 
pričom Štatút FCHPT STU prešiel bez pripomienok, následne preberali návrhy Organizačného poriadku 
STU, Organizačného poriadku rektorátu, Študijného poriadku STU a Pracovného poriadku STU. 
Prof. Jelemenský oznámil, že hlavné nedostatky v návrhoch Organizačného poriadku STU 
a Pracovného poriadku STU sú v nejasnom a komplikovanom zadefinovaní vedúcich zamestnancov. 
Vzhľadom na vysoký počet prerokúvaných materiálov LK AS STU nestihla prerokovať celý Pracovný 
poriadok STU, preto odporučila, aby sa uvedený materiál na zasadnutí  AS STU dňa 28. 06. 2023 
neschvaľoval.  
 
Následne prof. Lukeš odovzdal slovo prof. Gatialovi.  
 
Prof. Gatial zasadnutie informoval, že členovia Vedeckej rady FCHPT STU na svojom ostatnom 
zasadnutí schválili vnútorný predpis FCHPT STU Rokovací poriadok Vedeckej rady FCHPT STU. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod.  

K bodu 4:  
Prof. Lukeš otvoril bod Termínované uznesenia. 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia, prof. 
Lukeš uzavrel tento bod. 

K bodu 5:  
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu 
doplňujúcich volieb členov študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2020-2024 (materiál-
75-2023). Oznámil, že obhajobou dizertačnej práce Ing. Moniky Bielej sa v AS FCHPT STU uvoľní mandát 
v študentskej časti a pre potrebu náhradníka boli vyhlásené doplňujúce voľby. Voľby členov AS FCHPT 
STU sa riadia materiálom č. 43-2022. Na dnešnom zasadnutí je potrebné schváliť volebnú komisiu a 
harmonogram doplňujúcich volieb.  
Predsedníčka študentskej časti AS FCHPT STU Bc. Kubalcová sa vyjadrila, že študentská časť 
akademického senátu by chcela, aby sa voľby konali v čo najskoršom termíne, ale chcú počkať do 
začiatku nového akademického roka 2023/2024, aby dali možnosť hlasovať a kandidovať aj študentom 
prvých ročníkov všetkých troch stupňov štúdia. Prof. Lukeš pripomenul, že voľby sú nastavené tak, že 
študenti v bakalárskom a inžinierskom stupni štúdia si navrhujú svojich kandidátov a študenti 
v doktorandskom stupni štúdia si navrhujú svojich kandidátov a následne celá študentská akademická 
obec volí týchto kandidátov. Volebná komisia je 5-členná, prof. Lukeš predstavil jej návrh. Návrh 
volebnej komisie pre doplňujúce voľby do AS FCHPT STU schvaľuje senát fakulty a následne si zvolená 
volebná komisia navrhne svojho predsedu. Súčasne bol predložený aj návrh na náhradníkov.  
 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu a návrhy na doplnenie. 
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Doc. Dvoranová upozornila, že v rámci zmeny legislatívnych predpisov dochádza k zmenám pri 
nastupovaní do funkcie náhradníkov. Tento predpis nadobudne účinnosť od 1. septembra 2023. Ak 
niektorý člen AS FCHPT STU zo študentskej časti senátu prestane byť dočasne senátorom, tak na jeho 
miesto nastupuje náhradník. Treba myslieť na to, aby bol zvolený dostatočný počet náhradníkov a 
nebola by tým potreba často organizovať doplňujúce voľby z dôvodu väčšieho počtu senátorov 
v študentskej časti, ktorí budú budúci akademický rok končiť svoje štúdium. Bc. Kubalcová 
poznamenala, že v roku 2024 sa budú konať riadne voľby do AS FCHPT STU a tu sa bude prihliadať na 
nové vnútorné predpisy, aby sa zvolil dostatočný počet náhradníkov.   
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojil Ing. Michal Kaliňák, PhD., počet senátorov sa zvýšil na 22. 
 
K tomuto bodu už ďalej neboli žiadne otázky ani pripomienky, a tak ho predseda AS FCHPT STU, prof. 
Lukeš, uzatvoril.  
 
Uznesenie č. 1/75-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Volebná komisia a harmonogram doplňujúcich volieb 
členov študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2020-2024 (materiál č. 75-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU.  
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0  

K bodu 6:  
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Ďalšie podmienky 
prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 (materiál č. 76-2023).  
Prof. Gatial požiadal prodekanku doc. Rehákovú o uvedenie materiálu. Doc. Reháková v krátkosti 
spomenula, že senátori AS FCHPT STU materiál č. 76-2023 dostali na preštudovanie a doplnila, že 
zmeny boli v materiály zvýraznené červenou farbou pre lepšiu orientáciu. Uviedla, že zmeny nastali 
v podmienkach prijatia študenta na FCHPT v rámci 1. až 3. stupňa štúdia, pričom zahraničný uchádzač 
o štúdium na FCHPT je povinný sa preukázať príslušnou úrovňou slovenského alebo anglického jazyka 
(maturitou alebo jazykovým certifikátom), pri nepreukázaní musí absolvovať prijímaciu skúšku zo 
slovenského jazyka. Ďalšia zmena je v rámci novely vysokoškolského zákona, ktorá otvára možnosť, 
aby študenti nemuseli podávať pre každý program osobitnú prihlášku, ale je možné sa v rámci jednej 
prihlášky prihlásiť na 2 študijné programy, pričom jeden zo študijných programov je hlavný a druhý 
náhradný.  
 
Prof. Lukeš sa poďakoval doc. Rehákovej a požiadal doc. Dvoranovú o vyjadrenie za Pedagogickú 
komisiu AS FCHPT STU. Doc. Dvoranová uviedla,  že dňa 20. 06. 2023 sa konalo zasadnutie tejto 
komisie, kde sa okrem uvedeného materiálu prerokoval aj návrh nového Študijného poriadku STU.  
V rámci diskusie sa vysvetlili dôvody uvedenia rôznej požadovanej úrovne jazyka pri nástupe na 
štúdium na FCHPT STU, pričom B2 úroveň sa vyžaduje pre anglický jazyk podobne ako v programe 
Erasmus a B1 úroveň pre slovenský jazyk zahraničných uchádzačov. Doc. Dvoranová taktiež navrhla 
zavedenia hyperlinkového prepojenia na vnútorný predpis STU Pravidlá a podmienky prijímania na 
štúdium študijných programov prvého, druhého a tretieho stupňa na Slovenskej technickej univerzite v 
Bratislave v znení dodatkov č. 1 a 2, na ktorý nadväzuje materiál 76-2023, pre jednoduchšiu orientáciu 
v materiáloch. Následne PK AS FCHPT STU navrhla prijať uvedený materiál bez pripomienok.  
 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k bodu 6. Keďže neboli žiadne návrhy na doplnenie, prof. Lukeš diskusiu 
uzavrel.  
 
Uznesenie č. 2/76-2023:  
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AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 
2024/2025 (materiál č. 76-2023) bez pripomienok. 
 
Prof. Lukeš sa spýtal, či je ešte iný návrh na uznesenie. 
Ing. Aleš Ház, PhD. sa spýtal, či predkladaný materiál č. 76-2023 prejde ešte jazykovou úpravou, 
pretože v dokumente sa nachádzajú malé gramatické chyby.  
Doc. Reháková poprosila Ing. Aleša Háza, PhD., aby jej prípadné pripomienky na opravu gramatických 
chýb poslal.  
Doc. Reháková tiež uviedla, že k materiálu 76-2023 boli na pedagogickej komisii pripomienky, či bude 
dostupný aj v anglickom jazyku. Akonáhle bude schválená slovenská verzia, materiál sa vyhotoví aj 
v anglickej verzii. 
Prof. Lukeš na záver skonštatoval, že hlasujeme o uznesení v navrhovanej forme. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 
 

K bodu 7:  
Prof. Lukeš požiadal prof. Gatiala o uvedenie materiálu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium 
bakalárskych študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál č. 77-
2023).  
Prof. Gatial požiadal prodekanku doc. Rehákovú o uvedenie materiálu. Doc. Reháková pri uvedení 
materiálu č. 77-2023 poukázala na zvýšenie čísel plánovaného počtu prijatých uchádzačov 
z pôvodných 620 na 720. Toto navýšenie bolo prediskutované na Kolégiu dekana FCHPT STU za 
prítomnosti vedúcich zamestnancov a garantov študijných programov, ktorí sú zároveň členmi kolégia 
dekana. Doc. Reháková oznámila, že sa v bakalárskom stupni štúdia v 1. kole prijalo 694 uchádzačov 
o štúdium. K zvýšeniu počtu došlo vo všetkých študijných programoch v Bc. stupni štúdiu, pričom 
najvýraznejšie sa navýšili počty plánovaných uchádzačov o štúdium v študijných programoch B-BBFFCH 
a B-BIOT v oboch mutáciách. Doc. Reháková zároveň uviedla, že materiály č. 76-2023 a č. 77-2023 budú 
po schválení, resp. prerokovaní v senáte fakulty preložené do anglického jazyka 
 
Prof. Lukeš vyzval doc. Dvoranovú o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu.  
Doc. Dvoranová uviedla, že materiál s číselným rozpisom plánovaných počtov študentov na jednotlivé 
bakalárske študijné programy bol prediskutovaný pedagogickou komisiou a neboli vznesené žiadne 
pripomienky. Pedagogická komisia teda navrhuje prerokovať tento materiál bez pripomienok. V rámci 
diskusie počas zasadnutia PK AS FCHPT STU doc. Dvoranová uviedla, že by o zmenách v číselných 
rozpisoch plánovaných počtov prijatých uchádzačov o štúdium mali byť informovaní okrem vedúcich 
zamestnancov aj garanti týchto študijných programov.  
 
Diskusia: 
K tomuto materiálu nebola žiadna ďalšia diskusia.  
 
Uznesenie č. 3/77-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval materiál Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – 
konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál č. 77-2023). 
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K bodu 8:  
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Návrh 
Organizačného poriadku Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave – 2. čítanie (mat. č. 78-2023). 
 
Prof. Gatial oznámil, že po 1. čítaní boli podané pripomienky následne zapracované do materiálu a na 
dnešnom zasadnutí AS FCHPT STU budú zmeny ešte raz okomentované. Ďalšia pripomienka bola 
ohľadom zástupcov vedúcich zamestnancov. Prof. Gatial pripomenul, že filozofia fakulty je nastavená 
tak, že zástupcovia sú len na ústavoch, pričom zástupcu riaditeľa navrhuje riaditeľ a menuje dekan. Na 
ostatných útvaroch vzhľadom na malý počet zamestnancov nie je funkcia zástupcu ani tajomníka 
nutná, ale vedúci zamestnanec môže poveriť vykonávaním určitých činností zamestnanca svojho 
pracoviska. Namiesto výrazu vedúci pracovník, ktorý sa doteraz používal, sa v súlade so Zákonníkom 
práce a vnútornými predpismi STU bude používať výraz vedúci zamestnanec. Prof. Gatial tento 
materiál skontroloval s Ing. B. Pastuchom, PhD., Ing. Z. Klempovou, PhD. a doc. B. Lakatošom, PhD. a 
upravený materiál ďalej prezentoval členom AS FCHPT STU.  
 
Doc. Dvoranová doplnila, že zmeny v predkladanom materiáli č. 78-2023, ktoré boli zvýraznené 
červenou boli upravené po prvom čítaní a zároveň tam boli zapracované zmeny, ktoré boli uvedené 
v návrhu Organizačného poriadku STU, ktorý bol zaslaný na pripomienkovanie akademickej obci STU 
až po zasadnutí AS FCHPT STU 23. 05. 2023.  
Prof. Jelemenský uviedol, že v Organizačnom poriadku FCHPT STU je všetko presne a jasne definované, 
kým na úrovni STU to práve chýba. Poznamenal tiež potrebu správne zadefinovať na úrovni STU, kto je 
vedúci zamestnanec a aké sú jeho právomoci.  
Prof. Gatial doplnil, že pozícia vedúceho zamestnanca je v súlade so Zákonníkom práce definovaná tak, 
že vedúci zamestnanec je povinný taktiež podávať majetkové priznanie a má byť vyberaný výberovým 
konaním. Na ústavoch zástupcov riaditeľa a vedúcich oddelení a ostatných vedúcich zamestnancov 
definuje Organizačný poriadok ústavov a samostatných oddelení Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave. 
Doc. Dvoranová uviedla, že prerokúvaný bod bol sformulovaný na základe návrhu Organizačného 
poriadku STU.  
Prof. Jelemenský ešte doplnil, že na Legislatívnej komisii AS STU sa riešili aj nejasnosti s adresami sídla. 
Zistilo sa, že poštové smerové číslo nie je aktuálne s miestom lokalizácie fakúlt. 
Doc. Dvoranová vysvetlila, že veľké inštitúcie majú pridelené vlastné poštové smerové číslo, ktoré sa 
líši od poštového smerového čísla danej lokality. Ako príklad sa uviedlo PSČ fakulty, ktorá sídli na 
Radlinského 9, a má číslo 812 37 ako inštitúcia. 
Prof. Lukeš súhlasil, že ako inštitúcia máme vlastné PSČ. 
Doc. Švorec uviedol, že jemu vyhľadávač dá číslo 811 07. 
Prof. Lukeš odpovedal, že ide o lokalizačné PSČ, nie o PSČ inštitúcie. 
Prof. Gatial poznamenal, že pre nás je z hľadiska evidencie dôležité PSČ, ktoré sa používa v publikáciách 
evidovaných vo vedeckých databázach a slúži na správne zaradenie publikácií.   
 
Prof. Lukeš udelil slovo doc. Kaliňákovej, predsedníčke Legislatívnej komisie AS FCHPT STU. 
Doc. Kaliňáková oznámila, že LK AS FCHPT STU uvedený materiál prerokovala elektronickou formou 
a nemajú k nemu žiadne pripomienky.  
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, sformuloval uznesenie a uzatvoril tento bod.  
 
Uznesenie č. 4/78-2023  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil Organizačný poriadok FCHPT STU – 2. čítanie (mat. č. 78-2023). 
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Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9:  

Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Návrhu na 
obsadenie systematizovaných miest na FCHPT STU (mat. č. 79-2023). 

Prof. Gatial oznámil, že prof. Lukeš rozposlal senátorom materiál, ktorý sa prerokovával na Vedení 
FCHPT STU a potom nasledovalo Kolégium dekana FCHPT STU, kde upozornili vedúci Centrálnych 
laboratórií a Oddelenia telesnej výchovy a športu, že došlo k zámene jedného miesta, nie však v časti 
tabuľky podľa počtu miest v jednotlivých platových tarifách, ale v časti tabuľky podľa počtu 
pedagogických pracovníkov učitelia a neučitelia. Dodatočne po kolégiu dekana prišiel riaditeľ Ústavu 
potravín a výživy s požiadavkou na prof. Gatiala, aby sa zmenilo 1 miesto v časti tabuľky platových tried. 
Tieto zmeny spolu aj s vysvetlivkami niektorých skratiek – napr. čo je Ped_U a Ped_N a opravou 
gramatických preklepov, zahrnul prof. Gatial do nového dokumentu, ktorý bol následne zaslaný 
senátorom. Dôvod predkladania mat. č. 79-2023 je ukončenie kompetencie AS FCHPT STU schvaľovať  
systematizáciu pracovných miest dňom 31. augusta 2023. Cieľom tejto plánovanej systematizácie 
pracovných miest bolo priblížiť ju čo najviac k reálnemu stavu. Prof. Gatial následne komentoval čísla, 
ktoré sú uvádzané v tabuľkách materiálu č. 79-2023, pričom všetky údaje prerokovával s riaditeľmi 
jednotlivých ústavov a vedúcimi samostatných oddelení. Skonštatoval, že fakulta v súčasnosti 
zamestnáva 390 pracovníkov, pričom vyslovil názor, že v budúcnosti, čo sa týka počtov pedagogických 
a vedeckovýskumných tvorivých pracovníkov, sa doterajší trend otočí a zamestnanci budú mať skôr 
tendenciu si vyberať si na FCHPT STU vedeckú pozíciu ako pedagogickú, pretože podľa novely 
vysokoškolského zákona pedagogickí pracovníci musia svoje zaradenie na funkciu profesora alebo 
docenta potvrdzovať vo výberovom konaní každých 5 rokov a pri veku 70 rokov musia zo zákona odísť 
z fakulty, pričom ostatné podmienky (zaradenia do platových tried, dĺžka dovolenky) sú pre obe 
zaradenia rovnaké. 

Prof. Jelemenský  skonštatoval, že Vedenie FCHPT STU nemusí k tomuto pristúpiť.  

Prof. Gatial sa vyjadril, že na FCHPT STU v zmysle Organizačného poriadku FCHPT STU aj 
vedeckovýskumný pracovník môže učiť. Do budúcnosti sa obáva toho, že pedagogickí pracovníci 
fakulty nebudú mať záujem o titul docenta alebo profesora, pretože garantom študijných programov 
a predmetov môžu byť aj bez týchto titulov, pokiaľ je zamestnanec na funkčnom mieste profesora 
alebo docenta. Takže, ak niekto spĺňa kritériá na funkčné miesto profesora alebo docenta a FCHPT STU 
ho potrebuje (napr. ako garanta študijného programu), tak ho ustanoví na tieto funkčné miesta aj bez 
získania týchto titulov. Rozdelenie na pedagogických a vedeckovýskumných zamestnancov  má ale viac 
ako 30-40 ročnú historickú tradíciu, pretože kedysi boli financovaní z rôznych zdrojov, ale teraz už na 
zdroji financovania nezáleží. Prof. Gatial požiadal senát, aby schválil navrhovanú systematizáciu 
pracovných miest. Jej napĺňanie resp. udržiavanie bude závisieť od množstva získaných finančných 
prostriedkov fakultou z dotácie a grantov podľa jej pedagogických a vedeckovýskumných výkonov, 
pričom dúfa, že do budúcna zatiaľ nebude nutná reštrukturalizácia, alebo rektor v rámci výkonových 
ukazovateľov neurčí dekanovi zvyšovať podiel študentov na jedného učiteľa.  

Prof. Lukeš udelil slovo prof. Čertíkovi, predsedovi Ekonomickej komisie AS FCHPT STU.  

Prof. Čertík oznámil, že EK AS FCHPT STU prerokovala a navrhuje uvedený materiál schváliť bez 
pripomienok.  

Prof. Lukeš otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Prof. Gatial poznamenal, že v rámci diskusie prebral s riaditeľmi ústavov, vedúcimi samostatných 
oddelení a Centrálnych laboratórií zaradenie zamestnancov do jednotlivých platových tried (1-11) 
a ktorí následne dodali počty zamestnancov do  Tabuľke č. 2 v materiáli č. 79-2023.  
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Keďže už neboli žiadne ďalšie pripomienky alebo návrhy prof. Lukeš diskusiu uzavrel. 
 
Uznesenie č. 5/79-2023: 

AS FCHPT STU prerokoval a schválil Návrh na obsadenie systematizovaných miest na FCHPT STU (mat. 
č. 79-2023). 

 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 10:  
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Návrh rozdelenia 
dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie 
STU v Bratislave pre rok 2023 (mat. č. 80-2023).  
Prof. Gatial začal prezentovať informácie v mat. č. 80-2023, konkrétne pridelenú dotáciu pre rok 2023 
a jej porovnanie s rokmi 2022, 2021 a 2020 (Tabuľka č. 1 mat. č. 80-2023), pričom skonštatoval, že od 
roku 2020, kedy všetky vysoké školy dokopy dostali niečo viac ako 602 miliónov Eur sa toto číslo 
každým rokom znižuje o 20 miliónov Eur. Momentálne je síce základná dotácia vo výške 560 miliónov 
Eur na podobnej úrovni ako vlani, ale vnútorným prerozdelením mzdové prostriedky klesli 
o 20 miliónov Eur a boli presunuté do častí tovary a služby (TaS) a do vedy, čím tlak Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu (MŠVVaŠ) na prepúšťanie ľudí z vysokých škôl ďalej pokračuje aj tento 
rok. K tejto sume pridáva ministerstvo okolo 75 miliónov Eur na schválené valorizácie platov v roku 
2023. FCHPT STU tak dostala dokopy zhruba 13,5 miliónov Eur, ktoré je potrebné rozpísať na mzdy a 
TaS. Prof. Gatial ďalej v Tabuľke č. 2 mat. č. 80-2023 prezentoval rozdelenie pridelených dotačných 
prostriedkov na mzdy zamestnancov, na mandatórne výdavky, na štipendiá doktorandov a na 
množstvo peňazí, ktoré ostane FCHPT STU vo vede na tovary a služby.  
V Tabuľke č. 3 mat. č. 80-2023 Návrhu rozdelenia finančných prostriedkov v roku 2023 zo štátneho 
rozpočtu na FCHPT STU potom uviedol návrh na úhradu celofakultných výdavkov a výdavkov ústavov 
na TaS. Prof. Gatial spomenul zvyšovanie cien a potrebu vyššieho rozpočtu napr. príspevku na 
stravovanie, zvyšovanie príspevku do sociálneho fondu, na energie atď. Taktiež spomenul, že náklady 
na zvýšenie ceny na projekt ACCORD si fakulty budú platiť sami, čo znamená, že sa očakávané 
navýšenie ACCORDU z pôvodného rozpočtu 50 miliónov Eur pre STU a 50 miliónov Eur pre Univerzitu 
Komenského sa na základe zdražovania žiada navýšenie ceny v rámci ACCORDU o 23 miliónov Eur, 
z toho 12 miliónov Eur pre STU a 9 miliónov Eur pre Univerzitu Komenského. Prof. Gatial na záver 
skonštatoval, že v rámci nákladov na tovary a služby treba ešte počítať aj so sumou 90 000 Eur na 
používanie všetkých softvérov STU fakultou. Ďalšie dve tabuľky so započítanými výkonmi pre rok 2023 
v mat. č. 80-2023 sú tabuľky na žiadosť riaditeľov na Kolégiu dekana.  

Prof. Lukeš požiadal prof. Čertíka o vyjadrenie sa k materiálu za Ekonomickú komisiu AS FCHPT STU. 
Prof. Čertík oznámil, že mat. č. 80-2023 prerokovala EK AS FCHPT STU s Ing. Michalíkovou, vedúcou 
Ekonomického útvaru FCHPT STU a s dekanom prof. Gatialom. EK AS FCHPT STU navrhuje uvedený 
materiál prijať bez pripomienok. 
 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu. 
 
Diskusia: 
Prof. Gatial ešte poznamenal, že minulý rok na TaS zostalo z dotácie približne 1 milión Eur a teraz je to 
1 milión tristo tisíc Eur, ale to je najmä preto, že FCHPT dostala valorizáciu.  
Prof. Lukeš uzavrel diskusiu a sformuloval uznesenie, pretože už neboli ďalšie návrhy na zmenu.  
 
Uznesenie č. 6/80-2023:  
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AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2023 
(mat. č. 80-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za:  22   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 11:  

Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Prerokovanie a 
schválenie Návrhu rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave na rok 2023 (mat. č. 81-2023). 

Prof. Gatial prezentoval AS FCHPT STU Tabuľku č. 1. mat. č. 81-2023: Návrh na rozdelenie mzdových 
prostriedkov pre rok 2023. Uviedol, že dotácia sa rozdeľuje tak, že sa kompletne vyfinancujú mzdy, 
potom sa vypočíta, čo ostane na tovary a služby a potom v rozpočte dofinancujú chýbajúce finančné 
prostriedky na tovary a služby z mimodotačných zdrojov. V Tabuľka č. 1 je prehľad potrebných 
finančných prostriedkov na mzdy a je tabuľka rozdelená na vzdelávanie a výskum, tarifné platy a 
osobné príplatky, pričom výsledné čísla sú už započítané spolu s valorizáciou. Prof. Gatial ďalej 
komentoval jednotlivé riadky v tejto tabuľke. Ďalšie tabuľky v mat. č. 81-2023 – konkrétne ročná 
pedagogická a vedecká výkonnosť pracovísk pre delenie dotácie na rok 2022 a započítaná výkonnosť 
pre rok 2023 ako vážený priemer za posledné 3 roky vznikla po vyhodnotení výkonov v pedagogike a 
vede prodekankou Rehákovou a prodekanom Polakovičom, pričom podľa týchto výkonov v pedagogike 
a vo vede sa následne rozdeľujú osobné príplatky pre zamestnancov na ústavoch a TaS ústavom.  

 

Prof. Lukeš požiadal prof. Čertíka o vyjadrenie sa k materiálu za Ekonomickú komisiu AS FCHPT STU. 
Prof. Čertík povedal, že materiál bol prerokovaný ekonomickou komisiou a navrhujú ho prijať bez 
pripomienok. 

 
Diskusia: 

Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

Prof. Gatial doplnil, že členovia AS FCHPT STU boli zvyknutí aj na informácie ohľadom finančných 
prostriedkov určených na financovanie postdoktorandov STU, ktorí sú zamestnaní na FCHPT STU,   
a uviedol, že v súčasnosti sa označujú ako štipendisti SASPRO2. V súčasnosti sa počet postdoktorandov 
znížil z 3 na 2, pretože s jedným postdoktorandom bola rozviazaná pracovná zmluva. Polovicu 
finančných prostriedkov na postdoktorandov je hradená z projektu SASPRO2, jednu štvrtinu hradí STU 
a jednu štvrtinu hradí FCHPT STU.  

Prof. Lukeš uzavrel diskusiu a sformuloval uznesenie. 

 
Uznesenie č. 7/81-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových 
prostriedkov) na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2023 (mat. č. 
80-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 
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K bodu 12:  

Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Návrhu rozpočtu 
nákladov a výnosov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2023 
(mat. č. 82-2023). 

Prof. Gatial uviedol, že tento mat. č. 82-2023 vypracovala podľa pokynov rektorátu Ing.  Michalíková, 
pričom rozpis predpokladaných nákladov a výnosov FCHPT STU sa pripravoval tak, aby FCHPT STU 
nebola v záporných číslach. Jednotlivé položky sú taktiež v dokumente okomentované. Prof. Gatial 
ďalej komentoval údaje v Tabuľke č. 2, kde sú uvedené náklady a výnosy. V Tabuľke č. 1, kde je 
uvedené „Schválený rozpočet“ upozornil na úpravu na „Schválený rozpis dotácie“. V tejto tabuľke 
taktiež pribudol nový riadok s označením Kapitálové výdavky s položkou 80 000 Eur, pričom ide 
o projekt na výmenu vodovodných rozvodov na 2. poschodí novej budovy FCHPT STU. Prof. Gatial tiež 
pripomenul zaslanie prílohy k mat. č. 82-2023, kde je uvedené použitie mimodotačných prostriedkov, 
ktoré sa plánujú využiť na FCHPT.STU Prof. Gatial následne komentoval rozpočet prostriedkov a 
pripomenul potrebu dofinancovať energie. Taktiež spomenul problém s digestormi pri rekonštrukcii 
starej budovy FCHPT STU, kde sa nepodarilo nájsť firmu, ktorá by staré digestory repasovala, takže sa 
do budúcna budú musieť nájsť financie na nové digestory alebo aj na iné položky, ktoré sa 
nenachádzajú v projekte. Prof. Gatial uviedol možnosť využitia finančných prostriedkov rámci plánu 
obnovy z EU a aby sme sa o takéto financie mohli uchádzať je potrebné mať pripravene projekty. Na 
FCHPT STU sa tak uvažuje s obnovou elektrických rozvodov a vzduchotechniky a regulácie v novej 
budove FCHPT STU. Z tohto dôvodu sa v rozpočte počíta so zafinancovaním spracovania projektu 
vzduchotechniky a regulácie a výmeny elektrických rozvodov v novej budove FCHPT STU. Ďalej 
upozornil na financovanie tepla, u ktorého sa zvyčajné mesačné náklady 60 000 Eur v zimných 
mesiacoch zvýšili tento rok o 150 %. S finančnými prostriedkami určenými na spotrebu plynu, ktorého 
cena tiež narástla, nie sú až také problémy, lebo spotreba plynu na FCHPT STU nie je veľká. STU 
a FCHPT STU sa spoliehajú, že Vláda Slovenskej Republiky doplatí sľúbených 85 % nákladov 
vynaložených na spotrebu tepla. Ďalej uviedol ešte jeden zdroj peňazí a to zisk z podnikateľskej činnosti 
FCHPT STU. 

Prof. Lukeš požiadal prof. Čertíka o vyjadrenie sa k materiálu za Ekonomickú komisiu AS FCHPT STU. 
Prof. Čertík povedal, že materiál bol prerokovaný spolu s Ing. Michalíkovou a EK AS FCHPT STU ho 
navrhuje prijať bez pripomienok. Prof. Čertík dodal, že sa často mýlia pojmy dotácia a rozpočet. 

Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky, a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš sformuloval uznesenie a uzatvoril tento bod.  
 
Uznesenie č. 8/82-2023:  

AS FCHPT STU prerokoval a schválil Návrh rozpočtu nákladov a výnosov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave pre rok 2023 (mat. č. 82-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 13: 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku 
Akademického senátu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity 
v Bratislave (mat. č. 83-2023). Pri príprave tohto vnútorného predpisu FCHPT STU bola potreba 
zosúladiť tento vnútorný predpis s platnou legislatívou, Štatútom STU a návrhom Štatútu FCHPT STU. 
V návrhu Rokovacieho poriadku (mat. č. 83-2023) bola navrhnutá nová komisia – Študentská komisia 
AS FCHPT STU, ktorej členmi by bola celá študentská časť AS FCHPT STU (paralela s AS STU). Študenti 
sa mali vyjadriť, či chcú mať v študentskej komisii zástupcu zo zamestnaneckej časti AS FCHPT STU 
(paralela s AS STU). Prof. Lukeš vysvetlil, že Akademický senát STU sa delí na 2 časti – študentská časť 
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a zamestnanecká časť, s tým, že predseda senátu je volený obidvoma časťami, potom je podpredseda 
za zamestnaneckú časť a podpredseda za študentskú časť – týchto si volí každá časť zvlášť a v AS STU 
je aj predseda študentskej časti – toho si volia študenti. V rokovacom poriadku je teda vytvorená 
analogická štruktúra ako v AS STU: predseda AS FCHPT STU, podpredseda za zamestnaneckú časť AS 
FCHPT STU, podpredseda za študentskú časť AS FCHPT STU, predseda študentskej časti AS FCHPT STU, 
ktorý je zároveň predsedom študentskej komisie, predsedovia komisií – ekonomickej, legislatívnej, 
pedagogickej a volebnej. Momentálne je predseda a podpredseda študentskej časti jedna fyzická 
osoba – Bc. Júlia Kubalcová. V návrhu rokovacieho poriadku sa navrhuje rozdelenie tejto funkcie.  
Ďalšia zmena v rokovacom poriadku je ohľadom možnosti zasadnutia v on-line forme, pričom 
k úpravám došlo v súlade s legislatívnymi predpismi.  
Prof. Lukeš sa opýtal senátorov-študentov, či chcú mať študentskú komisiu v AS FCHPT STU.  
Študenti, v zastúpení Bc. Kubalcovou, sa vyjadrili kladne ohľadom zriadenia tejto komisie a oznámili, 
že v tejto komisii chcú mať zástupcu zo zamestnaneckej časti AS FCHPT STU. 
Následne prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú o zapracovanie tohto návrhu (čl. 6 bod 5). Doc. 
Dvoranová uviedla, že v AS STU týchto zástupcov navrhuje zamestnanecká časť AS STU, ale študentská 
časť AS FCHPT STU má na výber, či ho navrhne sama alebo ho navrhne zamestnanecká časť AS FCHPT 
STU.  
Ing. Nadányi sa opýtal, či musí zamestnanecká časť AS FCHPT STU schváliť navrhnutého zamestnanca, 
ktorého si študentská časť vybrala.  
Doc. Kaliňáková uviedla, že je to len v kompetencii študentskej časti AS FCHPT STU. 
Doc. Dvoranová doplnila, že členov komisií volia všetci členovia AS FCHPT STU. Následne zahrnula 
úpravy do mat. č. 83-2023 (čl. 6 bod 5). 
Doc. Paulen navrhol zopár gramatických úprav. 
Doc. Dvoranová ďalej komentovala úpravy a doplňovanie textu a súčasne zahŕňala aj gramatické 
úpravy navrhované členmi AS FCHPT STU (prof. Lukeš, doc. Paulen, doc. Jančovičová).  
 
Diskusia:  
Ing. Michal Kaliňák, PhD. uviedol k článku 8 bodu 4 (mat. č. 83-2023), že viacerí zamestnanci majú 
viaceré e-mailové adresy. 
Doc. Dvoranová vysvetlila, že máme len jednu pracovnú e-mailovú adresu, ktorá je zamestnancovi 
pridelená vo forme: meno.priezvisko@stuba.sk a len táto slúži na komunikáciu a zasielanie materiálov 
v rámci STU. 
Doc. Paulen sa opýtal, keďže rokovací poriadok bude účinný od 1. septembra 2023, či na ďalšom 
zasadnutí AS FCHPT STU musíme zvoliť študentskú komisiu.  
Doc. Dvoranová uviedla, že všetci senátori-študenti sa stanú členmi študentskej komisie a potom sa 
bude voliť predseda ŠK AS FCHPT STU a podpredseda AS FCHPT STU za študentskú časť. Takto sa 
rozdelia pracovné povinnosti, ktoré doteraz mal na zodpovednosti podpredseda za ŠČ AS FCHPT STU a 
zároveň budú obidvaja členmi predsedníctva.  
Prof. Lukeš uzatvoril diskusiu a sformoval návrh uznesenia. 
 
Uznesenie č. 9/83-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil Rokovací poriadok Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (mat. č. 83-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 14:  
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia na prerokovanie a schválenie: Zásady volieb členov 
Akademického senátu  Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity 
v Bratislave (mat. č. 84-2023). Pri príprave tohto vnútorného predpisu FCHPT STU bola potreba 

mailto:meno.priezvisko@stuba.sk
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zosúladiť tento vnútorný predpis s platnou legislatívou, Štatútom STU a návrhom Štatútu FCHPT STU. 
Prof. Lukeš uviedol, že podľa tohto materiálu sa najskôr navrhnú kandidáti pre voľby s tým, že veľká 
organizačná jednotka má 2 senátorov a menšia organizačná jednotka má 1 senátora v zamestnaneckej 
časti AS FCHPT STU. Mechanizmus volieb je taký, že prečiarknutie priezviska a mena znamená, že 
kandidát nedostal žiadny hlas, zakrúžkovanie poradového čísla znamená preferenčný hlas a priezvisko 
a meno, ktoré nie je prečiarknuté a nie je zakrúžkované poradové číslo má 1 hlas. Do zásad volieb 
pribudlo doplnenie, že ak je člen zamestnaneckej časti akademickej obce FCHPT STU na materskej 
alebo rodičovskej dovolenke, na dlhodobej PN alebo čerpá tvorivé voľno, je stále členom akademickej 
obce a má právo voliť (čl. 7 bod 2). 
Doc. Dvoranová doplnila, že navrhnutí kandidáti pre jednotlivé organizačné jednotky sa doteraz radili 
podľa preferenčných hlasoch získaných na týchto jednotkách, teraz sa radia abecedne pre každú 
organizačnú jednotku. 
Prof. Lukeš ďalej uviedol, že ak má člen zamestnaneckej časti akademickej obce FCHPT STU úväzok 
rozdelený medzi viaceré ústavy – organizačné jednotky, musí si on sám vybrať, za ktorú organizačnú 
jednotku chce vo voľbách kandidovať. Pri študentskej časti sú 2 volebné jednotky – jednu volebnú 
jednotku tvoria študenti bakalárskeho a inžinierskeho stupňa štúdia a druhú volebnú jednotku tvoria 
študenti doktorandského stupňa štúdia.   
Doc. Dvoranová ďalej komentovala a vysvetľovala zmeny v predkladanom materiáli a zahŕňala 
formálne pripomienky senátorov AS FCHPT STU (doc. Kaliňákovej a Dr. Kaliňáka) na úpravu.  
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k bodu 14. 
 
Diskusia: 
Ing. Michal Kaliňák, PhD. uviedol, že v prerokúvanom texte je uvedené, že sa zvoláva jedno stretnutie 
príslušnej organizačnej jednotky. V prípade samostatných oddelení a Centrálnych laboratórií, ktoré 
tvoria jednu organizačnú jednotku, ak sa stretnú ako jednotlivé súčasti samostatne, či si vytvoria 
protokoly samostatne alebo sa vytvorí  jeden protokol. 
Prof. Lukeš odpovedal, že sa vytvorí len  protokol sa organizačnú jednotku. 
Ing. Michal Kaliňák, PhD. doplnil, že doteraz to riešil tak, že každú časť zvolal zvlášť, kde si navrhli 
kandidátov, potom sa spočítali body za všetkých a vytvorilo sa poradie a to sa zapísalo do protokolu.   
Doc. Dvoranová pripomenula, že teraz je poradie podľa abecedy a spôsob navrhnutia kandidátov 
ostáva už na nich. 
Ing. Michal Kaliňák, PhD. sa spýtal ako sa bude dať zistiť, ktorí zamestnanci sú vedení na viacerých 
oddeleniach. 
Doc. Dvoranová odpovedala, že zamestnanec musí oznámiť, za ktorú organizačnú jednotku bude 
kandidovať. 
Doc. Jančovičová mala ešte pripomienku k článku 4 bod 10 na úpravu textu.  
Doc. Dvoranová uviedla, že táto časť už bola upravená.  
Doc. Reháková doplnila, že návrh nového Študijného poriadku STU uvádza, že pracovná adresa 
študenta aj zamestnanca je e-mailová adresa, ktorú im pridelí STU, táto informácia sa týka aj diskusie 
v bode 13. 
Prof. Lukeš ukončil diskusiu.  
 
Uznesenie č. 10/84-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil Zásady volieb členov Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (mat. č. 84-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22   proti: 0  zdržali sa: 0 
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K bodu 15:  
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia: Zásady volieb kandidáta na dekana Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave a prijatie návrhu na odvolanie 
dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
(mat. č. 85-2023; ďalej len zásady).  
Pri príprave tohto vnútorného predpisu FCHPT STU bola potreba zosúladiť tento vnútorný predpis 
s platnou legislatívou, Štatútom STU a návrhom Štatútu FCHPT STU. Prof. Lukeš udelil slovo 
doc. Dvoranovej, aby predstavila hlavné zmeny v materiáli č. 85-2023 oproti doterajšiemu materiálu. 
V zásadách boli doplnené požiadavky na kandidáta na dekana FCHPT STU.  
Ing. Michal Kaliňák, PhD. nesúhlasil s niektorými podmienkami na kandidatúru a to menovite 
s 15 rokmi praxe, minimálnym vzdelaním 3. stupňa a preukázateľnými manažérskymi schopnosťami 
v právnej oblasti a v oblasti vzdelávania a výskumu.  
Ostatní členovia AS FCHPT STU s pripomienkami Ing. Michala Kaliňáka, PhD. nesúhlasili a uviedli, že 
tieto kritériá sú opodstatnené. 
Ing. Richard Nadányi sa opýtal, či sa PhD. štúdium zarátava do praxe. 
Doc. Dvoranová a doc. Kaliňáková odpovedali, že áno, PhD. štúdium sa do týchto 15 rokov praxe počíta, 
takže kandidát na dekana by mal mať minimálny vek približne 39 rokov.  
Prof. Čertík sa spýtal, na základe čoho sa budú preukazovať vhodné manažérske schopnosti. 
Doc. Kaliňáková uviedla, že každý kandidát by mal mať v životopise uvedené svoje zručnosti 
a schopnosti.  
RNDr. Krivoňáková mala pripomienku k článku 2 bod 5 na úpravu textu, išlo o zjednodušenú 
formuláciu, ktorá nemenila význam tohto bodu. 
Doc. Dvoranová zapracovala všetky návrhy o doplnenie a úpravy zo strany senátorov AS FCHPT STU a 
dekana prof. Gatiala, ktoré boli v rámci diskusie navrhnuté do materiálu č. 85-2023 – išlo o formálne 
úpravy textov.  
Ing. Michal Kaliňák, PhD. a prof. Gatial otvorili diskusiu k článku 6 bod 10, ktorý znel „Ak sa nezhoduje 
počet podpisov na zozname voličov s počtom vydaných, resp. odovzdaných hlasovacích lístkov, voľby 
sa považujú za neplatné. Ak sa nezhoduje počet vydaných lístkov s počtom odovzdaných volebných 
lístkov, voľby sa považujú za neplatné.“ Išlo o neodovzdanie volebného lístka, pričom neodovzdanie 
volebného lístka alebo nezhodovanie sa počtu odovzdaných volebných lístkov s počtom podpisov na 
prezenčnej listine spôsobí neplatnosť volieb a niekto by týmto spôsobom mohol zámerne sabotovať 
voľby. Členovia AS FCHPT STU sa po dlhšej diskusii dohodli na úprave tohto bodu v znení „Ak sa 
nezhoduje počet podpisov na zozname voličov s počtom vydaných hlasovacích lístkov, hlasovanie sa 
považuje za neplatné.“  
Následne prof. Lukeš ukončil diskusiu a naformuloval uznesenie.  
 
Zo zasadnutia sa ospravedlnila Ing. Monika Biela, počet senátorov sa znížil na 21. 
 
Uznesenie č. 11/85-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil Zásady volieb kandidáta na dekana Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave a prijatie návrhu na odvolanie 
dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
(mat. č. 85-2023) 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 21   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 16:  
Prof. Lukeš otvoril bod „Otázky na akademických funkcionárov“.  
K tomuto bodu neboli žiadne otázky, a tak prof. Lukeš uzatvoril tento bod.  
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K bodu 17:  
Prof. Lukeš otvoril bod „Rôzne“. 
Neboli žiadne ďalšie otázky ani pripomienky zo strany členov AS FCHPT STU, a tak prof. Lukeš uzatvoril 
tento bod.  
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie.  
 
V Bratislave 27. júna 2023  

Overili:  
 
 
doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD.            prof. Ing. Miroslav Hutňan, CSc. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                     prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
                        predseda AS FCHPT STU 
 
 
 
 
 
 
Príloha č.1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 27.06.2023 
 
 


